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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De bijgevoegde beantwoording van de artikel 45-vragen van de CDA-fractie. 
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Inleiding
De fractie van het CDA heeft artikel 45-vragen gesteld over ‘onrust verondieping plassen: granuliet, wel 
of niet?“. Met deze informatienota beantwoorden wij de gestelde vragen.

Kernboodschap
Wij beantwoorden de gestelde vragen als volgt:

1) Bent u op de hoogte van de problematiek m.b.t het zogeheten “verondiepen”, specifiek het 
genoemde voorbeeld van het project “Over de Maas”. 

Antwoord: Ja, wij hebben kennis genomen van de Zembla uitzending, de daaruit volgende 
berichten in de media en de voorbereidingen voor het debat in de Tweede Kamer. Daarnaast zijn 
we op de hoogte van het dossier Over de Maas waarin reacties en standpunten van betrokken 
instanties zoals Rijkswaterstaat, RIVM, ILT en de gemeente West Maas en Waal. De 
ontwikkelingen worden nauwlettend gevolgd.    

2) Heeft u contact met het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat over dit onderwerp?  

Antwoord: Zoals aangegeven wordt het dossier actief gevolgd. Naast het ministerie van 
Infrastructuur wordt ook gebruik gemaakt van informatie van andere bronnen zoals RIVM en 
kenniscentrum InfoMil en is er contact met het waterschap. Immers al geruime tijd (vanaf medio 
2009) zijn er maatschappelijke zorgen en vragen bij omwonenden en decentrale overheden over 
verschillende initiatieven tot herinrichting van diepe plassen. Naar aanleiding van deze zorgen 
heeft de Tweede Kamer een commissie van deskundigen ingesteld. Deze commisie heeft als taak 
overeenstemming te bereiken over de wetenschappelijke onderbouwing van het beleid en 
verantwoord toepassen van grond en baggerspecie bij de herinrichting van diepe plassen. Deze 
circulaire en bijbehorende “handreiking voor het herinrichten van diepe plassen” biedt de betrokken 
bevoegde gezagen een helder handvat. Het beschrijft een methodiek om binnen de geldende 
regels ervoor te zorgen dat er tijdig voldoende inzicht is om bij voorgenomen toepassingen van 
grond en baggerspecie in diepe plassen en de daarmee samenhangende gevolgen de procedure 
in te gaan. Op het moment dat de plannen rondom de verondieping van de Bomhofsplas meer 
concreet zijn, zal indien nodig contact gezocht worden met betrokken instanties waaronder het 
ministerie.   

3) Weet u in hoeverre deze problematiek het project verondieping “Bomhofsplas” zal raken? 
 
Antwoord: De recente aandacht in de landelijke media maakt dat elk nieuw initiatief om een diepe 
plas te gaan verondiepen onder een vergrootglas zal komen te liggen. Door de zorgen vanuit de 
samenleving en de (deels) gewijzigde inzichten en ervaringen bij de betrokken overheden over 
verondieping is het de verwachting dat de hele keten van tot standkomen tot toezicht & 
handhaving hiermee te maken zal krijgen. Dit staat nog los van het materiaal dat tezijnertijd 
mogelijk zal worden gebruikt. 
Voor de voorgenomen ruimtelijke planvorming van de Dekker groep aan de Bomhofsplas is nog 
niet bekend met welk (materiaal) de verondieping de komende jaren zal worden gerealiseerd, als 
dit onderdeel van de ruimtelijke planvorming wordt doorgezet (wat nog niet zeker is). 
De Dekker groep heeft laten weten voor het initiatief tot gedeeltelijk verondiepen van de 
Bomhofsplas eerst een zorgvuldig proces met de klankbordgroep, ambtelijke werkgroep 
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(waterschap/WDOD, provincie en gemeente) en het Zwolse bestuur te willen doorlopen. Pas 
hierna zal de eigenaar zich beraden op verdere planvorming. Wet- en regelgeving is hierin altijd 
leidend en uiteraard zal ook de uitkomst van het Tweede Kamer-debat inzake granuliet in het 
proces worden meegenomen.

 
4) Bent u bereid om het project m.b.t de verondieping van de Bomhofsplas uit te stellen totdat 

duidelijk is wat de gevolgen en eventueel te nemen maatregelen zijn na afsluiting van het debat in 
de Tweede Kamer?  

Antwoord: Wij zijn niet de initiatiefnemer, dus het is niet aan ons om het project uit te stellen. Wel is het aan
ons om te toetsen of het project conform wet- en regelgeving wordt uitgevoerd. Er is hierover ook contact  
geweest met de Dekker groep. Mede in het licht van de beantwoording van voorgaande vraag 
hechten zowel de Gemeente als de Dekker groep groot belang aan transparantie in procesvorming 
en werkwijze en is er een onlosmakelijke koppeling met de landelijke discussie.    
Inmiddels heeft het rondetafelgesprek, zoals u bij de vragen van 3 maart aangeeft, 
plaatsgevonden. Dit is op 9 maart geweest. Het overleg ging over de aard en impact van granuliet 
en de regelgeving en het proces respectievelijk over de specifieke kwestie van de Maasplassen.  
Uit de beantwoording van vraag 3 wordt al duidelijk dat ook de Dekker groep de tijd wil nemen om 
dit proces samen met omwonenden te doorlopen voordat de eigenaar een besluit neemt over het 
verondiepingsonderdeel van de planvorming. 

 
5) Wilt u de raad tijdig informeren over de gevolgen indien u een beeld heeft van de bevindingen en 

de te volgen koers van het ministerie van infrastructuur en Waterstaat ? 

Antwoord: De raad zal tijdig geïnformeerd worden over de gevolgen. Dit zal plaatsvinden op het 
moment dat het beeld omtrent de Zwolse situatie meer concreet is en er raakvlakken zijn met de te 
volgen koers van het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat.  

Openbaarheid
Deze informatienota is openbaar.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

de heer P.H. Snijders, burgemeester

Mevrouw mr. I. Geveke, secretaris


